

快速无线充电器

使用说明书

型号：F1

1

2

3

规格参数

产品名称：无线充电器
输入电压：5V=2A,9V=1.67A(Max)
输出功率：10W(Max)
转换效率：≥73%(Max)
充电距离：≤8mm
充电线长：1米

适用机型手机(有无线充电功能或内置无线充电的手机)

注：以上参数均来源于产品实测实际参数会因产品或其他因素而有差异。

指示灯说明

1.接通电源后，指示灯常亮1S后灭灯，自行检测大约3S进入待机状态。
2.放上手机对正产品后，充电中出现蓝色呼吸灯。

3.手机充满电后，蓝色灯常亮
4.当出现异常时蓝色指示灯闪烁。

注意事项

1.使用本产品时，请使用输出电压为5V=2A、9V=2A或带QC2.0/3.0快速充电功能的有品质保证的适配器
2.手机背面充电接触面不能有金属物质如铁片指环金属保护壳等。
3.手机进行充电时，如偶有发现断续充电或发热严重的情况。很可能是手机接收线圈与无线充线圈没有完全对准，手机保护套内部有金属异物，请尝试冷却手机拿掉保护壳再进行正确位置对位。
4.本产品有过流保护功能，如使用不当产品会关闭或减小输出功率，降低充电速度。为确保安全请检查设备是否有异常或其它使用不当。

5、使用环境温度保持在0-45℃，勿将产品置于水中、火中温度过高(>45℃)过低(<-20℃)中。勿给儿童接触、玩耍。
6.请使用干燥软布清洁表面，清洁时请断开电源。不要用化学品、肥皂或者洗涤剂清洗
7.请勿自行拆机，用户不正确使用或不正确放置本产品可能导致本产品寿命减低或损坏，因此而带来的责任不属于保修责任或厂家责任，敬请谅解。
8以下情况苹果手机将无法进入快充(a)苹果手机电量大于60%，(b)iOS版本11.1.2以下,(c)手机温度大于35-45℃C充电速度变慢请将无线充电器移至通风良好的环境下在再尝试进行充电。

CE

PS E

Fast Wireless Charger

User Manual

Model NO.: F1

Other mobiles need a wireless charging receiver(include android phone and iPhone)
(Note: All devices must be Qi standard)

Product Specification

Input : 9V/1.67A, 5V/2A
Output : 10W(max)
Efficiency : ≥73%
Transmission distance : <8mm
Standards : Qi

Attention

1, Please use a 9v/1.67A or 5V/2A adapter and high quality cable to ensure charging effect
2, If you want clear the charger, please make sure it is not connected power supply

Attention:

1. Please keep the charger away from water or other liquid.
2. If you need to clean the charger, please make sure it is not connected power supply.
3. Using Environment temperature remains 0-45℃

1

2

3

The handset requires a center-emitter for wireless charging as shown

Standard Accessories
Wireless Charger
USB Cable
User Manual

Product Introduction

Wireless charger is an intelligent product, with simpie design and compatible with any mobile phones with Qistandard. Mobile phone is without plug when charging, which is more convenient and efficient. It can bring you with limitless life experience aswell as safe and free experience with wireless charging function. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
RF warning for WPT device:
The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.
The device can be used in fixed/mobile (equal or greater than 20cm) exposure condition. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This product is compatible with Qi standard

CE

ROHS COMPLIANT

PS E

This device complies with part 15 of the FCC Rules

Made in China